
Odtujena sredstva hišnih svetov
Že več let govorimo o eko-

notnskih stanarinah z name-
nom, da nam bo ta odlokpri-
nesel in razrešil problem
vzdrževanja starega stano-
vanjskega sklada. Po nekaj-
kratnih podražitvah stana-
rin se finančna sredstva za
investicijsko vzdrževanje
hiš sploh ne premaknejo
navzgor; če ob tem upošte-
vamo še podražitve storitev
in materiala, smo iz leta v
leto na slabšem.

Zaradi prekomerne rasti
življenjskih stroškov so se
stanarine v tekočem letu po-
višale le za drugo polletje in
to za nekaj več kot 24 odstot-
kov.

Za leto 1981 je bila krajev-
nim skupnostim za investi-

cijsko vzdrževanje dodelje-
na enaka vsota kot leto prej.
Računajoč, da se bodo v
drugem polletju stanarine
povišale, smo na zboru sta-
novalcev krajevne skupno-
sti sprejeli sklep, da se vme-
secu avgustu sprejme obra-
čun plana investicijskega
vzdrževanja, v katerega bi
vključili dodatna sredstva
od povišane stanarine v dru-
gem polletju 1981. Na vpra-
šanje, ki smo ga zastavili sa-
moupravni interesni stano-
vanjski skupnosti in Stanin-
vestu, pa so nam pojasnili,
da dodatnih sredstev od le-
tošnjega polletnega poviša-
nja stanarin ne moremo pri-
čakovati, ker so ta sredstva
že predvidena za kritje neka-

terih nepokritih storitev in-
vesticijskega vzdrževanja.

Zato postavljam vpraša-
nje: Kako je mogoče denar
hišnih svetov in pripadajoči
delež krajevnih skupnosti iz
naslova povišanih stanarin
porabiti za kritje nekih pri-
manjkljajev brez soglasja le-
teh? Take odločitve izpod-
kopavajo že tako krhko sa-
moupravo v stanovanjskem
gospodarstvu.
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